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Odjeljenje za prostorno uređenje 
 
Radovi na rekonstrukciji glavne  gradske 
ulice Petra Prvog oslobodioca  nastavljaju 
se uvođenjem izvođača radova, radnika 
preduzeća „ Prijedorputevi“  u posao na 
uređenju lijeve strane ulice. 
       „ Javnost je upoznata da već uveliko 
traju radovi na  uređenju partera i  objekata 
na desnoj strani ulice, a da je zbog uložene 
žalbe , tek nedavno okončana  procedura 
izbora izvođača radova na uređenju 
objekata na  drugoj strani ulice“ kazala je 
načelnik Odjeljenja za prostorno uređenje 
Mirjana Komljenović i  potvrdila da je 
izvođač radova na etažnom uređenju 
objekata na  lijevoj strani ulice preduzeće „ 
Prijedorputevi“ . 
         „ Najprije će biti uređeni objekti koji 
su vlasništvo opštine Prijedor, dok su u 
toku dogovori sa vlasnicima ostalim 
objekata, kako i na koji način će oni biti 
uređeni, a prema projektu koje je uradila 
firma“ Industroprojekt“ kazala je 
Komljenovićeva i dodala da je vrijednost 
radova ovog dijela uređenja ulice 604. 852 
KM. 
 

 

Radovi koji su na uređenju nove pješačke 
zone u gradu počeli sredinom februara, idu 
predviđenom dinamikom, te je u toku  
parterno uređenje glavnog gradskog trga , 
gdje je izvođač radova , takođe preduzeće 
„Prijedorputevi“ te etažno uređenje desne 
strane ulice gdje je izvođač radova firma“ 
MB modul“ iz PrijedoraUređenje glavne 
prijedorske ulice jedan je od ključnih 
infrastrukturnih projekata koje realizuje 
aktuelna opštinska vlast, čija je ukupna 
vrijednost oko 5 miliona maraka, a rok za 
završetak svih radova na njenom uređenju 
je 31. oktobar. 
 
Prijedor domaćin okruglog stola 

 
Pružni prelalzi u Republici Srpskoj i 
kako ih obezbijediti 
 
U  Republici Srpskoj  ima 270 pružnih 
prelaza koji  nisu  obezbijeđeni 
kvalitetnom signalizacijom i  kao takvi 
nisu bezbjedni za učesnike u saobraćaju , a 
od ukupnih uzroka  saobraćajnih udesa sa 
smrtnim posljedicama   preko 38 odsto 
otpada na bezbjednost na ovim prolazima., 
zaključak je učesnika stručnog 
savjetovanja  na temu „ Pružni prelalzi u 
Republici Srpskoj i kako ih obezbijediti“  
koje je juče održano u Prijedoru. 
        „ Ovakav skup treba da ponudi  
kvalitetna rješenja koja će brzo biti 
primjenjivana kao  i projekte kojima ćemo 
pokušati da riješimo ovaj problem 
bezbjednosti pružnih prelaza u Republici 
Srpskoj“ kazao je ministar saobraćaja i 
veza RS Nedeljko Ćubrilović i dodao  da  
biće time biti  olakšan pristup RS 
evropskim fondovima   za podsticaj 
razvoja ove regije koji su aktuelni u 
narednih sedam godina.  
          „ Radi se o sredstvima od oko 250 
milijardi  eura  koja su  planirana  za 
ukupni razvoj  u svim oblastima  i RS ne 
smije da izgubi taj korak  i ne pripremi   
adekvatnu dokumentaciju za sve 
predviđene razvojne projekte“ dodao je 
Čubrilović. 
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Prijedor je poznat po  ovoj problematici , 
jer ovdje više nego u drugim gradovima 
RS zbog neobezbjeđenih pružnih prelaza 
imamo veliki broj  saobraćajnih nezgoda sa 
smtrnim posljedicama.Naši pružni prelazi 
’trinaesta’ sa 13  i Topolik   sa 6 poginulih 
lica ušli su u crnu hroniku  naše željeznice 
„  rekao je načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić 
         „ Savjetovanje je , upravo,  i  imalo 
za cilj da se spriječe žrtve i materijalne 
štete koje nastaju uslijed neobezbijeđenih 
pružnih prelaza na teritoriji RS,  te 
utvrđivanje  mjera koje lokalne zajednice 
trebaju preduzeti  preduzeti , a koje najviše  
vrše pritisak na otvaranje pružnih prelaza , 
ali uz pridržavanje  zakonskih okvira 
prema kojima  udaljenost dva pružna 
prelaza mora biti  najmanje 2 kilometra, a 
imamo i onih na  mnogo manjem  
odstojanju.“ kazao je direktor  Željeznica 
RS LJubo Pašalić. 
            On je potvrdio da su u toku 
pregovori sa jednom austrijskom firmom 
oko realizacije Projekta obezbjeđivanja 
pružnih prelaza u Republici Srpskoj  , te  
da je u toku izrada studija  modernizacije 
željeznice, koja će doprinijeti i 
bezbjednosti željezničkog saobraćaja pa 
samim tim i pružnih prelaza. 
           Organizatori  ovog savjetovanja su 
bile Željeznice RS,a učesnici   predstavnici 
Direkcije za puteve RS  i Ministarstva 
saobraćaja i veza RS te  brojni stručnjaci u 
ovoj oblasti 
 
 
 

Odjeljenje za stambeno-komunalne poslove 
 

 
Počela akcija „ Uredi svoj vrt“ 
 
U cilju ljepšeg izgleda grada i okoline, 
Administrativna služba opštine Prijedor je  
i ove godine pokrenula  akciju „ Uredi svoj 
vrt“ . 
          „ Cilj akcije je da se propagira  
uređenje životnog i radnog postora u gradu 
i prigradskim naseljima , te buđenje svijesti 

stanovnika grada i okoline za stvaranje 
navika o uređenju svog životnog prostora“ 
rekla je  ekološki  inspektor Opštinske 
administrativne službe Prijedor Snježane 
Vranješ . 
           Prema njenim riječima,  kao i 
ranijih godina raspisan je konkurs koji će 
biti otvoren do 1.jula , do kada bi trebale 
da pristignu  prijave svih zainteresovanih  
za učešće u ovoj akciji. Komisija formirana 
od strane nadležnog opštinskog odjeljenja 
vršiće izbor najljepših dvorišta i balkona, 
kao i školskih dvorišta, po prijavama 
zainteresovanih građana i škola, a prema 
kriterijumima koje će utvrditi komisija. 
          „Prethodne akcije su pokazale veliku 
zainteresovanost  kako gradskog, tako i 
seoskog stanovništva, pa  je akcija 
proširena i na okolna područja kako bi svi 
imali mogućnost da pokažu koliko se 
staraju o uređenju svoje okoline „  istakla 
je Vranješeva . 
 
Održana manifestacija“ Dan na Sani“ 
 

 
Cijeniti  i čuvati ljepotu rijeke koja nas 
spaja i koja nam je na dohvat ruke, znači 
brinuti se o njoj,  i ne dozvoliti da nas se, 
zbog nebrige ,  stide naše buduće 
generacije , poruka je kojom je 
potpredsjednik Skupštine opštine Prijedor 
Dušan Tubin pozdravio sve učesnike 
manifestacije „ Dani na Sani 2007“ koja je 
juče održana u Prijedoru. 
          Tradicionalno , ova manifestacija je 
po sedmi put okupila ljubitelje prirode, 
predstavnike udruženja, ekoloških 
organizacija, škola i građane koji su na 
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obalama rijeke Sane dočekali ekološku 
štafetu izvorske vode  „ Akva Sana“, koja 
je kao  simbol čistoće zahvaćena na 
njenom izvorištu na području opštine 
Ribnik. 
           U vremenu koliko se ekološka 
štafeta zadržala u Prijedoru, organizovan je 
prigodan kulturno-zabavni program u 
kome su učestvovali mališani iz Dječijeg 
vrtića „ Radost“ , članovi plesne grupe 
Omladinskog centra „ Svjetionik“ , 
folklorne sekcije SKUD „ Dr Mladen 
Stojanović“. Prisutni su još jednom imali 
priliku da čuju i tekst Deklaracije o Sani 
koje su načelnici opština Ključ, Ribnik, 
Sanski Most, Oštra Luka, Prijedor i Novi 
Grad, a  koje gravitiraju ovoj krajiškoj 
ljepotici , potpisali 2001. godine. 
          I već po tradiciji, voda iz štafete će 
uz prisustvo delegacija svih opština biti 
prolivena u Novom Gradu na ušću Sane u 
Unu. 
 
Penzioneri  i ove  godine organizovano u 
banje 
 
Prva grupa   od 58 prijedorskih penzionera  
krenula je juče na   desetodnevno banjsko  
liječenje  u Banju Mlječanicu. 
          „Kao i prethodne dvije  godine, 
prijedorski penzioneri sa manjim 
primanjima i slabog zdravstvenog stanja će 
uz pomoć Opštine Prijedor boraviti na 
desetodnevnom  banjskom liječenju“ rekao 
je predsjednik Udruženja penzionera 
Slobodan Brdar.Pored Mlječanice, 
prijedorski penzioneri će koristiti usluge i 
banjskog lječilišta u Banji Vrućica kod 
Teslića gdje već ovog vikenda kreće 40 
penzionera što je prva od tri grupe 
penzionera gdje će boraviti tokom jula 
mjeseca. 
     „ I ove godine smo poštovali princip da 
u banje idu oni penzioneri lošeg 
zdravstvenog stanja i sa malim penzijama, 
ali i koji do sada nisu koristili ove 
pogodnosti besplatnog banjskog liječenja 
koje im je obezbijedila opština Prijedor.“ 
kazao je Brdar. 

           Na osnovu raspoloživih budžetskih 
sredstava od 85 000 KM koliko je ove 
godine opština Prijedor namijenila za rad 
Udruženja penzionera, pa i za ovakav vid 
zaštite ove, po mnogima, najugroženije 
kategorije stanovnika, u banje će tokom 
jula otići 170 prijedorskih penzionera. 
 
U Prijedoru- osam beba 
 
Akcija  „ Brojnija Srpska“ je akcija koja 
treba da upozori sve subjekte u Republici 
Srpskoj da nam je mortalitet veći od 
nataliteta i da je naša obaveza da stvorimo 
sve osnovne preduslove da se taj odnos 
promijeni u korist novorođenih., kazao je 
juče načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić. 
        „ Podaci iz prošle godine kada je u 
Prijedoru rođeno 709 beba  , a  umrlo 860 
lica,  dovoljno govore da sa ovakvom 
tendecijom ne možemo graditi ni ljepšu ni 
brojniju Srpsku“ kazao je načelnik Pavić i 
dodao da  su zabrinjavaju i podaci iz prvog 
polugođa ove godine , u kome su  u 
Prijedoru rođene 302 bebe, ali je umrlo 
372 Prijedorčana.  
       Načelnik Marko Pavić  posjetio  
porođajno odjeljenje  prijedorske Opšte 
bolnice  gdje je uručio pet bebi-paketa 
majkama četiri dječaka i jedne djevojčice 
koji su rođenjem  na jučerašnji dan 
doprinijeli brojnijom Srpskoj. 
 Ovim darovima i pozivom na broj 1413 
opština se uključila u manifestaciju 
"Konferencija beba", koju je organizovalo  
Ministarstvo za porodicu, omladinu i sport 
Republike Srpske, pod motom „ Ljepša 
Srpska- Brojnija Srpska“ . 
 

 
 
Načelnik Marko Pavić primio u oproštajnu 
posjetu delegata Agencije lokalne demokratije 
Marka Oberlosera i uručio mu prigodan poklon 
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Otvoreno dječije igralište 
 

  
U  kampanju „ Za ljepšu Srpsku“  koju  je 
pokrenula Vlada Republike Srpske 
uključila se i  kompanija „Omcafe“ tako 
što je finansirala postavljanje dječijeg 
igrališta  u Prijedoru , koje je juče na 
svečan način predato na upotrebu 
mališanima. 
       „ Nadam se da će ovakvih sadržaja za 
djecu i mlade i ovdje u Prijedoru i u cijeloj 
Republici Srpskoj biti još više, te da će i 
druge kompanije uključiti u ovu akciju“ 
rekao je pomoćnik ministra za  porodicu, 
omlaidnu i  sport  Dragan Kuprešanin. 
          „ Ovo je  naš skromni poklon gradu 
Prijedoru i  doprinos popularizaciji ideje za 
ljepšu Srpsku , te  se nadamo da će i druge 
kompanije slijediti naš primjer „ kazao je 
Željko Miljković. 
           Marko Pavić , načelnik opštine 
Prijedor zahvalio se svima onima koji su 
doprinijeli da mališani u centru Prijedora 
dobiju mjesto za igru. 
            „ Ovo je najljepši primjer kako naš  
grad i naša Republika Srpska mogu biti 
ljepši, samo ako ulažemo i gradimo za 
mlade, jer oni su naša budućnost“ kazao je 
Pavić 
          Na postojećoj travnatoj površini  u 
ulici Save Kovačevića   postavljeno je 
igrališta sa ljuljaškama i drugim pratećim 
sadržajima koji odgovaraju jednom 
dječijem igralištu prema evropskim 
standardima,  koje je izradila firma „ 
Redox“ iz Zagreba , za šta je kompanija  „ 
Omcafe“   izdvojila  oko 5 100 eura. 
Svečanost otvaranja igrališta uljepšali su 
mališani Dječijeg vrtića“ Radost“ iz 

Prijedora izvođenjem prigodnih dječijih 
igara i pjesama. 
 
Grci u posjeti Prijedoru 
 
Najbolji način za uspostavljanje prijateljskih 
odnosa i saradnje sa atinskom opštinom 
Melisija je  upravo preko mladih ljudi  i sporta, 
rekao je  načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić koji je juče organizovao prijem za 
delegaciju atinske opštine Melisija , a  u čijem 
sastavu su uglavnom mladi sportisti ovog 
grada. 
          „ Sa nekoliko grčkih opština već smo 
uspostavili saradnju, a ovo je prvi put da nas 
povezuju mladi sportisti, što nam otvara put za 
druge vidove povezivanja naših opština te smo 
u razgovorima koje smo vodili sagledali 
mogićnosti  saradnje i  na kulturnom planu, te 
u oblasti turizma „ kazao je Pavić. 
         Delegaciju atinske opštine Melisija čini 
dvadesetak mladih sportista koji su od juče 
gosti Fudbalske asocijacije Prijedor. 
        „Veoma smo zadovoljni gostoprimstvom i 
posebno razgovorima koje smo vodili sa 
načelnikom opštine, jer smo vidjeli spremnost 
za saradnju.“ rekao je nakon prijema zamjenik 
načelnika opštine Melisija  Panajotis Gatzolis 
          Prema njegovim riječima,  atinska 
opština Melisija, koja se nalazi 17 km od  
centra Atine  sa oko 35 000 stanovnika ima 
razvijen turizam,a   veliku pažnju  posvjećuje 
upravo  sportu  i mladima. 
         Gosti iz Grčke su juče posjetili  Muzej 
Kozare i Spomen-kuću porodice Stojanović, a 
u popodnevnim časovima su domaćini 
organizovali veče fudbala i folklora na 
gradskom stadionu. 
 
 

 
 
 
Izdavač: Opština Prijedor 


